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ÖNSÖZ

Değerli Divan Üyelerimiz;

Ekip arkadaşlarıma ve bana teveccüh göstererek seçmiş olduğunuz Divan Kurulu Başkanlık görevinin sonuna geldik.

Kulüp tüzüğümüzün Divan Kuruluna vermiş olduğu görev ve sorumluluklar çerçevesinde güveninize layık olmaya 
çalıştık. Bunu o kadar büyük bir istek, heyecan ve motivasyonla yaptık ki, 3 yıllık görev süremiz göz açıp kapayıncaya 
kadar geçti.

Bu süre içinde Sizlerden aldığımız destek ve özellikle pandemi yasakları esnasında düzenlemiş olduğumuz ”Çevrimiçi 
Divan Toplantıları”na yüksek katılım, Kulübümüzde şeffaflığın ve bilgi paylaşımının ne kadar özlendiğinin göstergesi 
olmuştur.

Yeni dönemde hizmet bayrağını devredeceğimiz değerli arkadaşlarımıza başarılar diliyor ve Siz değerli Divan 
üyelerimize “Hoşça kalın” diyoruz.

Saygılarımızla (31 Mart 2021)

Eşref Hamamcıoğlu 
Başkan 

Nedime Canipek Konuksever 
Başkan Yardımcısı

Öner Kılıç
Yazman

S. Burçin Tunçel
Yazman

A. Aykutalp Derkan
Başkan Yardımcısı
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2021 Divan Kurulu Seçimi ve Mazbata Töreni  

Galatasaray Spor Kulübü Divanı 18 Haziran 2021 günü saat 10:00’da Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret Salonu'nda 
toplandı. Toplantı, Divan Başkanı Sayın A. Aykutalp Derkan tarafından açıldı.

Kulüp tüzüğü hükmü uyarınca toplantının en kıdemli üye tarafından yönetimi gereğince Sayın Münir Hamamcıoğlu 
Başkanlık görevini üstlendi.

Başkan Vekili olarak Sayın H. Yüksel Dinçer, yazmanlıklar için; Sayın Enis Buldanlıoğlu, Sayın Ali Güray Kızılay, Sayın 
Sultan Safiye Alizade ve Sayın Melike Beyhan Tüzün önerildi. Adı geçenler oybirliğiyle seçildi ve Başkanlık Divanı 
oluşturuldu.

Daha önce Divan Kurulu Başkan adaylıklarını açıklayan Sayın A. Aykutalp Derkan ve Sayın Niyazi Yelkencioğlu 
başkanlığındaki listeler arasında yapılan gizli oy, açık sayımlı seçim sonucunda yeni Divan Kurulu aşağıdaki şekilde 
belirlendi;

Divan Kurulu Başkanı: 
Başkan Yardımcısı: 
Başkan Yardımcısı: 
Yazman Üye: 
Yazman Üye: 

A. Aykutalp Derkan
İbrahim Ziyal
Sonay Kale
Öner Kılıç
Zeynep Nilüfer Sanvar

Bu tarihe kadar Divan Kurulu Başkanlık görevini 
yürüten ve kendisinden hizmet bayrağını devir 
aldığımız Sayın  Eşref Hamamcıoğlu’na teşekkürlerimizi 
sunarız.
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2021 Yılı Divan Kurulu Aylık Toplantıları Özet Tablosu

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI
KONUŞMACI 

SAYISI
TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 
KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 
KATILIMI

OCAK 23.01 Video Konferans
• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında
katılımcılara söz verilmesi

11
2 saat 26 

dakika
226

ŞUBAT 20.02 Video Konferans
• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında
katılımcılara söz verilmesi

6
1 saat 36 

dakika
177

MART 21.03 Video Konferans
• Divan Kurulunun 2018-2021 dönemine ait üç yıllık faaliyet raporunun
sunumu

18
3 saat 41 

dakika
271

NİSAN 24.04 Video Konferans • Futbol dışı branşların durumu hakkında genel görüşme 11
2 saat 48 

dakika
188

MAYIS 12.06*

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 31 Aralık 2020 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu
tarafından sunulması ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve
incelemeleri

• 18 Haziran 2021 tarihli Divan Kurulu Başkanlık Seçimi dolayısıyla, Divan
Başkan adaylarının arzu ettikleri takdirde Divan Kuruluna açıklamada 
bulunması
• 12 – 19 Haziran 2021 tarihli Olağan Seçim Genel Kurul Toplantısı 
dolayısıyla, Kulüp Başkan adaylarının arzu ettikleri takdirde Divan
Kuruluna açıklamada bulunması

7
2 saat 53 

dakika
82 18

HAZİRAN
•18 Haziran 2021 tarihinde yapılan Divan Kurulu seçimi nedeniyle olağan
aylık toplantı yapılmamıştır.

TEMMUZ 27.07

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Divan Kurulu İç Tüzüğünün 6. maddesi uyarınca Ağustos 2021
toplantısının yapılmaması konusunun görüşülmesi ve karar alınması
• Galatasaray Spor Kulübü Başkanı Sayın Burak Elmas’ın önümüzdeki
dönem çalışmalarıyla ilgili bilgi sunuşu

11
2 saat 54 

dakika

2021 Ağustos ayı için toplanma kararı 
oybirliği ile alındı.

81 15

*İlan edilip , iptal edilen kulüp seçimi dolayısıyla Mayıs ayı olağan Divan Kurulu toplantısı 12 Haziran 2021 tarihinde yapılmıştır.
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*2021 yılı içinde yapılan 11 Divan toplantısının (11 Olağan) detaylı gündem ve tutanakları (toplam 514 sayfa) Divan Sekreteryasından temin 

edilebileceği gibi, www.gsdivan.com adresinde tüm üyelerin bilgisine sunulmaktadır.

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI
KONUŞMACI 

SAYISI

TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 
KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 
KATILIMI

AĞUSTOS 11.08

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Galatasaray Spor Kulübü Yardımlaşma ve Dayanışma Sandığı çalışmaları
konusunda, Sandık Başkanı Sayın Oral Yılmaz’ın sunumu

13
4 saat 16 

dakika
72 15

EYLÜL 15.09
  Galatasaray Lisesi 

İnan Kıraç Salonu

• Yönetim Kurulu tarafından bilgi verme amaçlı yapılacak özet sunumlar:
Kurumsal Kimlik Çalışması, 2021 -2022 Futbol Şubesi Yaz Transfer
Sezonu, Basketbol, Riva Projesi, Süreç Analizi Çalışması

9
4 saat 14 

dakika
97 14

EKİM 13.10

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Haziran 2021 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş konsolide mali tablolar ile
özet yönetsel-sportif faaliyet raporlarının Yönetim Kurulu tarafından
sunulması ve bu raporlarla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve
incelemeleri

13
3 saat 48 

dakika
88 14

KASIM 10.11

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Galatasaray Yardımlaşma Vakfı faaliyetleri konusunda, Vakıf Başkanı
Sayın Betül Güntürkün Pasinler’in sunumu
• Galatasaray Mağazacılık A.Ş. Yönetim Kurulu Başkan Vekili Sayın
Abdulvahap Gazi Tanrıverdi tarafından, şirket çalışmaları konusunda bilgi
sunulması

8
3 saat 30 

dakika
73 13

ARALIK 15.12

Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Üyelik işlemlerinin dijitalizasyonu konusunda yeni geçilecek
platformla ilgili olarak bilgi verilmesi

• Tüzük Tadil Komisyonu çalışması konusunda Divan Kuruluna bilgi
sunumu ve genel görüşme açılması

12
3 saat 30 

dakika
73 27
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Diğer Faaliyet ve Yeni Girişimler
Şampiyon Kulüpler Divan Kurulları Buluşmaları

YENİ : Yüksek İstişare Komitesi

Galatasaray Spor Kulübü İstişare Komitesinin 2021 yılı içinde yapılan toplantılarında, Kulüp Başkanımız, Divan Kurulu 
Başkanımız ve Kulübümüzde görev yapmış önceki Başkanlar, İkinci Başkanlar ve Divan Kurulu Başkanları bir araya 
geldi.

• İlk Toplantı : 13 Ekim 2021

• İkinci Toplantı : 15 Aralık 2021

Geleneksel Divan Kurulu Başkanları yemeği, 20 Ekim 2021 tarihinde 
Fenerbahçe Spor Kulübü Yüksek Divan Kurulu Başkanı Sayın Vefa Küçük ev 
sahipliğinde yapıldı.

Faruk Ilgaz Tesisleri'nde gerçekleşen toplantıya, Galatasaray Spor Kulübü 
Divan Kurulu Başkanımız Aykutalp Derkan,  Beşiktaş Jimnastik Kulübü Divan 
Kurulu Başkanı Tevfik Yamantürk, Trabzonspor Divan Kurulu Başkanı Ali 
Sürmen, Başakşehir Futbol Kulübü As Başkanı Mesut Altan ve Bursaspor Divan 
Kurulu Başkanı Galip Sakder ile beraber altı kulübün Divan Başkanlık Kurulu 
Üyeleri katıldılar.

Fenerbahçe Faruk Ilgaz Tesisinde yenen öğle yemeğinin ardından Galatasaray 
Kulübü Divan Kurulu Başkanımız Aykutalp Derkan’ın davetiyle Galatasaray 
Kalamış Tesisimize geçildi.
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Divan Kurulu Başkanlığı Görüş ve Önerileri
Divan Kurulunun adil, dinamik, 
yenilikçi, etkili, etik değerlere bağlı 
olarak yürütülmesi için çok büyük 
çaba sarf ettik. (20 Şubat)
Bildiğiniz gibi 3 yıldan bu yana, Galatasaray Spor Kulübünün 
en kıdemli, en tecrübeli üyelerinden oluşan, Divan Kurulu 
Başkanlık görevini yürütmekteyim. Bu görevim sırasında, 
tüzük maddeleri çerçevesinde bana ve arkadaşlarıma 
verilen yetki ve sorumlulukları layıkıyla yerine getirmeye 
çalıştık. Galatasaray değerlerine bağlı kalarak, sadece ve 
sadece Galatasaray’ın menfaatlerini koşulsuz ve dirençli bir 
şekilde korumaya gayret ettiğimiz hepinizin malumlarıdır. 
Arkadaşlarımla birlikte, Divan Kurulunun adil, dinamik, 
yenilikçi, etkili, etik değerlere bağlı olarak yürütülmesi için 
çok büyük çaba sarf ettik. Özellikle dünyada ve Türkiye'de 
çalışma koşullarının büyük kısıntılara uğradığı pandemi 
döneminde, yine tamamen kendi imkânlarımızla 
oluşturduğumuz ve şu anda da içinde bulunduğumuz 
ortamda, zoom toplantılarıyla yani online toplantılarla önce 
siz değerli Divan üyelerimizle, Galatasaray kamuoyuyla 
iletişimimizi devam ettirdik, istişarelerde bulunduk. Yeni 
fikirler üreterek, sizlere ulaşmaya, yönetimlere de destek 
vermeye büyük gayret gösterdik. Sizlerden de bu konuda 
çok büyük destek aldık, çok teşekkür ediyorum çalışma 
arkadaşlarım adına. Bu önemli görevi üstlenmiş olmaktan 
dolayı, elbette ki büyük gurur ve onur duymaktayım. Ancak 
bu makamlarda görevi layıkıyla yaparak daha sonra 
zamanında ayrılmayı bilmek iyi bir model olur diye 
düşünüyorum. Bu düşünce çerçevesinde, önümüzdeki 
Divan Başkanlığı döneminde bir daha aday olmayacağımı

sizlerle paylaşmak istedim. Bu demek değildir ki, 
Galatasaray’dan kopuyorum. Bundan sonra da Galatasaray’ın 
menfaatleri için benimle aynı düşünce, fedakârlık ve vizyona 
sahip olacak arkadaşlarımla çalışmalarıma devam 
edeceğimden hiç kimsenin kuşkusu olmasın. Bir kere daha 
bugünkü yoğun katılımınızdan ve aktif konuşmalarınızdan 
dolayı hepinize çok teşekkürlerimi sunuyorum, arkadaşlarım 
adına, hepinize sağlıklı günler ve iyi bir hafta sonu diliyorum. 
Hoşça kalınız.  (EŞREF HAMAMCIOĞLU)

Camiamıza daha faydalı olmak 
üzere, bu rolü üstlenerek bir seviye 
daha yukarı çıkartma çabası içinde 
olduk.  (21 Mart)
İlk seçildiğimiz günden beri bize sonsuz desteklerinizi 
esirgemediniz. Biz de umarım bu desteklerinizi ve 
beklentilerinizi boşa çıkarmamışızdır. Galatasaray’da hizmet 
bir bayrak yarışıdır. Biz bir bayrak aldık, ekip arkadaşlarımızla 
birlikte,  onlarin özverili çalışmaları sayesinde , tüm tenkit ve 
algı yönetimlerine dik durarak, 3 yıl boyunca bu görevimizi 
yerine, layıkıyla getirmeye çalıştık ve Divan Kurulunun 
vazifelerini, Camiamıza daha faydalı olmak üzere, bu rolü 
üstlenerek bir seviye daha bir seviye daha yukarı çıkartma 
çabası içinde olduk. Umarız öyle yapmışızdır, her halükârda biz 
Galatasaray tüzüğünün, sizlerden oluşan, sizlerden 
öğrendiğimiz ve nesilden nesile aktardığımız, geleneklerimizin 
yani DNA’mızın ve genetik kodlarımızın sahibi olmak gayreti 
ile bugün görevi alnımız açık, başımız dik olarak devrediyoruz. 
Tekrar bize verdiğiniz destekler için, sonsuz teşekkürlerimi, 
ekip arkadaşlarım ve şahsım adına sunuyorum. Hoşça kalınız. 
(EŞREF HAMAMCIOĞLU)

Galatasaray’ın örf ve adetlerine uygun 
olarak hareket etmeye gayret 
ettik. (21 Mart)
Galatasaray hepimizindir, yeter ki Galatasaray’a güvenelim. 
Galatasaray’ın ortak akılla, birleşerek başaramayacağı hiçbir 
şey yoktur. Biz bunu Divan Kurulu çalışmalarımızda hep 
beraber gösterdik. Hep beraber, sizlerin katılımıyla, değerli 
fikirlerinizle Galatasaray’ın daha iyiye gitmesi için çalıştık, 
zaman zaman bunlar önerilerle oldu, zaman zaman 
eleştirilerle oldu. Ancak Galatasaray’ın örf ve adetlerine 
uygun olarak hareket etmeye gayret ettik. Gerek 
konuşmacılar, gerekse birçok mesajlar sayesinde bu 
görüşlerimiz son derece kuvvetlendi, desteklendi, biz de 
zaten çok iyi olan moralimizi ikiye katlamış olduk. Tekrar 
katkılarınız için, Divan Kurulu ve çalışma arkadaşlarım ve 
görünmeyen destek gruplarına sizler adına teşekkür 
ediyorum. Onlar bu görevi çok iyi yapmamızı sağladılar. Ben 
de Divan Kurulu arkadaşlarım gibi, iyi bir ekiple çalışmanın 
şansına ve mutluluğuna sahip oldum. Huzurlarınızda ben de 
onlara çok teşekkürlerimi sunuyorum. Sağ olsunlar, var 
olsunlar, iyi ki beraber çalıştık. Hoşça kalınız. (EŞREF 
HAMAMCIOĞLU)

Divan Kurulu Başkanlık Seçimi 
hakkında... (24 Nisan)
Tüzüğümüzün 100’üncü maddesi, Divan Kurulu Başkanlığının 
seçimini düzenlemektedir. 
100.1 Divan Kurulu 3 yılda bir Nisan ayında, kendi Başkanını, 
iki başkan yardımcısını ve iki yazmanını seçmek üzere, 
Başkan, yokluğunda kıdem başkan yardımcısı tarafından 
toplantıya çağırılır. 
100.6 Divan Kurulu Başkanlığının yeni seçime 6 aydan az bir 
süre kalması boşalması halinde, seçim yapılmaz, Başkanlık 
Divanının en kıdemli başkan yardımcısı Başkan olur. 
(AYKUTALP DERKAN)

Divan Kurulu toplantılarında ‘Futbol Dışı 
Branşlara’ yer verilmesi... 
(24 Nisan)
Divan Kurulumuzda her ay bir olağan toplantı yapıyoruz, 
genelde de Ağustos ayını oylayarak tatil yapıyoruz, yani 
senede 11 olağan toplantı, bunların 4 ünde zorunlu, 
tüzüğümüz gereği mali tablolar var. Dolayısıyla 
çıkardığımızda bu 7 toplantıda biz bu branşları, 
gruplandırarak basketbol ve voleybol salon sporları olarak, 
su sporlarındaki 4 şubeyi ayrı bir toplantıya koyarak bir 
kategorize ederek toplantı verimliliğini de aksatmayacak 
şekilde, toplantı akışını akamete uğratmayacak şekilde bu 
şubeleri çok rahat tartışabiliriz. Birtakım çözümler 
üretebiliriz. Galatasaray Divan Kurulundaki, Galatasaray’ın 
en büyük aseti olan kıdemli insan gücünden yararlanabiliriz. 
Yeter ki, saygıdeğer yönetimlerimiz bu konuda paylaşımcı 
olsun. (AYKUTALP DERKAN)
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Çevrimiçi toplantılarda KVKK 
çerçevesinde gerekli tedbirlerin 
alınması...(12 Haziran)
Pandeminin, Türkiye'de resmen ilan edildiği Mart ayında, 
yani 11 Mart 2020 de hemen pandemi tedbirleri alınmadan, 
yaptığımız son fiziki divan toplantısını hatırlıyorum. Bunun 
gündemini bir video konferans olarak zoom üzerinden 
yaptığımız bir toplantımızda oylatmıştık. Fakat bu video 
konferans şeklinde yapılan online toplantıların tüzük ve 
hukuki statüsü biraz tartışmalı. Yani bizim bunu tüzüğümüze 
göre yüz yüze fiziki katılımla yaptığımız bu toplantıda, hem 
2020 Mart ayı toplantı tutanağını, divan zabıtlarını, hem de 
sonra yaptığımız 12 video konferans toplantısının 
tutanaklarını oylatacağız. Daha önce online toplantılarda 
oylattığımız, onu bir anlamda legalize edeceğiz.
Burada divanın bir işleyişi var ve biz burada gerekli alt yapıyı 
da oluşturduk. Giriş ekranlarında divan üyesi, belli bir 
şifreleme ile divan üyesi girişlerini sağladık ve KVKK 
kapsamında, kulüp hukuk departmanının vermiş olduğu 
bilgilendirme metinlerini de koyduk, yani bu sistemi de 
geliştirdik. Biz bunu mümkün mertebe sağlıklı hale getirmeye 
çalıştık. Bunun tersi hiç yapmamaktı. Bizim tercihimiz, 
açıkçası divan yönetimi olarak, oybirliği ile kendi aramızda 
bunları yapmak yönünde ve Galatasaray demokrasisini ve 
Galatasaraylının bilgilenme ilkesine saygı duymak ve 
paylaşımcı, şeffaf olmak yolunda oldu. (AYKUTALP DERKAN)

Kulüp Seçimi ve Başkan Adayları 
hakkında... (12 Haziran)

Yönetim Kurulu da dahil, bütün Kulüp icraatını denetlemekle 
yükümlü ve bizim adımıza, Yönetim adına, Yönetim listesinden 
seçilmesi ayrı bir garabet, bunu inşallah en kısa zamanda, bir 
tüzük değişikliği ile gidereceğiz. Bağımsız, çarşaf listeden ayrı 
seçilmesi konusunda, bu konuda tahmin ediyorum, olumsuz 
görüşü olan yoktur. Burada bir garabet yaratmaktan 
endişelenirim, rol karmaşası, o vurgulandı. Çok kısa bir yol var. 
Çok kolay bir yol var. Seçilmiş olan Denetim Kurulumuza 
elinde bilgi ve belge olan, arkadaşlarımızın, ağabeylerimizin, 
kardeşlerimizin, bu bilgi ve belgeleri iletip, şeffaf bir şekilde 
yardımcı olmaları, bu inceleme, araştırma sürecine. Çünkü 
öbür, aksi takdirde şu hükümle, siz herhangi bir mahkemeye 
siz aksi yönde müracaat olsa, şey verir yani, o komisyonun 
veya o araştırma kurulunun adına ne derseniz deyin, etik 
kurulu olabilir, tavsiye kurulu olabilir, komite olabilir, çalışma 
grubu olabilir, çalışmaları baştan, doğmadan ölü doğar. Yani 
vücut bulamaz. Bu anlamda konuşmalar doğrultusunda, en 
kolayı, en kestirme yol, saygıdeğer Denetim Kuruluna çünkü 
başında da çok saygın bir büyüğümüz var, Asaf Savaş Akat 
hocamız var. Yeni seçtiğimiz bu kurula da herhalde güvenimizi 
kaybetmedik, bilgi ve belgeleri paylaşıp, Denetim Kurulu 
üzerinden gitmek en sağlıklı yoldur diye düşünüyorum. 
(AYKUTALP DERKAN)

Galatasaray Divanı, yeni Medeni kanunla, danışma kurulu 
olarak zorunlu organlardan çıkartılmıştır ama, bugün 1936 da 
kurulan, kulübümüzün bölünme noktasında, Ateş-Güneş 
olayında kurulan yüksek murakabe heyetinden gelen, diğer 
kulüplere göre tarihsel ağırlığı olan bir Divan Kurulundan 
bahsediyoruz. (AYKUTALP DERKAN)

Yüksek Murakabe Heyeti’nden gelen, 
diğer kulüplere göre tarihsel ağırlığı olan 
bir Divan Kurulu... (11 Ağustos)

çekimi olarak da 7 Haziran Pazartesiyi belirlemiştik. 7 Haziran 
Pazartesi sabahı bu 6 listeden bir sayın Başkan adayımız, Işın 
Çelebi kulüp seçimlerine katılmayacağını yazılı olarak 
bildirdiği için, 5 adayla bir renk çekimini yaptık. Burada da 
yaptığımız sıra, biz sıraları belirledik. Ben o sırayı ilan etmek 
istiyorum. Yani top çekmek suretiyle birinci sırada Sayın 
İbrahim Özdemir, ikinci sırada Sayın Metin Öztürk, üçüncü 
sırada Sayın Eşref Hamamcıoğlu, dördüncü sırada Sayın Burak 
Elmas, beşinci sırada Sayın Yiğit Şardan. Değişik renkler 
olmuş olabilir ama seçimde bu değişik renkler yarışsa da 
kazanan sarı kırmızı renklerimiz olacaktır. Ben bütün adaylara 
şimdiden büyük başarılar diliyorum. Seçimlerin de camiamıza 
bir huzur, değişim, bir tazelenme getirmesini diliyorum. 
(AYKUTALP DERKAN)

Dernekler zorunlu organları dışında 
başka kurullar da oluşturabilirler. Ancak 
bu kurullara, zorunlu organların görev, 
yetki ve sorumlulukları devredilemez... 
(27 Temmuz)
Türk Medeni Kanununun, 4721 sayılı kanun, ikinci bölümü 
derneklerle ilgili hükümleri içeriyor. Şimdi burada zorunlu 
organlar tanımlanmış. 72 nci madde çok önemli. Derneğin 
zorunlu organları, Genel Kurul, Yönetim Kurulu ve Denetim 
Kuruludur. Dernekler zorunlu organları dışında, başka 
organlar da oluşturabilirler. Biz, bizim tüzüğümüz organ ve 
kurul ayırımı yapıyor. Zorunlu kurulları organ olarak 
tanımlıyor, zorunlu olmayan kurul, organlara ise kurulla adı 
veriyor. Divan Kurulu, Sicil Kurulu ve Disiplin Kurulu, 
örnekleri, tüzüğümüzde yazılı olan. Dernekler zorunlu 
organları dışında başka organlar da oluşturabilirler. Ancak, 
bu organlara zorunlu organların, görev yetki ve 
sorumlulukları devredilemez. Burada oylama yapmak en 
kolayı. Bu oylama sonucu, bir komisyon da oluştururuz. 
Fakat niye kulağımızı tersten gösteriyoruz? Genel Kurul 19 
haziranda seçtiğimiz Denetim Kurulu, Genel Kurul adına 

Divan Kurulu toplantılarında konuşma 
adabı... (15 Eylül)

Ben dokuz yıldır Divan Kurulu’ndayım, kürsüdeki 
konuşmacıya bir müdahale olayı yok. Sadece kürsüdeki 
konuşmacıların salonla muhatap olması veya sıcak temasa 
girmesi konusunda zaman zaman müdahaleler olmuştur. 
Bütün Divan tarihi boyunca olmuştur ve bundan sonra da 
benim riyasetimde de olacaktır. Bundan emin olabilirsiniz. 
Yani salonun, salondaki bir kısım konuşmacının kürsüye 
müdahalesini engellediğim gibi, engelleyeceğimiz gibi, 
bireysel konuşmayalım, burada bir başkanlık heyetimiz var. 
Konuşmacının da salonla sıcak temasa girmesine müsaade 
etmeyeceğiz. (AYKUTALP DERKAN)

Bu konuda biz Divan Kurulu olarak ve kulüp Yönetim Kurulu 
olarak, yeniden bu tüzük çalışmalarının güncellenmesi 
konusunda bir çalışma başlatıyoruz. Ben kısaca 
toparlayacağım bu ibra konusu ile ilgili belli bir noktaya kısa 
bir sürede geleceğiz, yani yıl sonuna kadar bitirmiş oluruz 
diye düşünüyorum. Ben size Kulüp tüzüğümüzün Divan 
tüzük çalışmalarıyla ilgili iki maddesini okumak istiyorum. 
Yeri gelmişken. Divan’ın, Divan Kurulu’nun görevlerini 
düzenleyen 99’uncu madde. Divan’a şu görevi veriyor 
tüzüğümüz. 2010 yılı sonunda yürürlüğe giren tüzük, halen 
de yürürlükte. Gerektiğinde yeni bir tüzük yapılması, 
yürürlükteki tüzük maddelerinin değiştirilmesi hususlarında 
çalışmalar yapmak ve hazırlanacak taslağı Yönetim 
Kurulu’na vermek. Yönetim Kurulu’nun görev ve yetkilerini 
düzenleyen 87’inci maddenin 34’üncü fıkrasını aynen 
okuyorum: “Çıkabilecek yeni mevzuat çerçevesinde, kulüp 
tüzüğü üzerinde gerekli uyumu sağlamak amacıyla 
çalışmalar yapmak. Yasanın öngördüğü hallerde gerekli 
değişiklikle ilgili, taslak çalışmayı yaparak, ilk yapılacak genel 
kurulun onayına sunmak.” 

Başkanlık listeleri için bir açıklama, kısa bir açıklama vermek 
istiyorum. Malumunuz, yeni ilan edilen seçim takvimine göre, 
28 Mayıs Cuma 18 e kadar Başkanlık listelerini kabul ettik. 6 
liste vardı. 2 Haziran, 3 iş günü içinde, 2 Haziran Çarşamba 
günü bu listeleri kulüp resmi sitesinde ilan ettik ve renk 

Yeni Tüzük taslağı çalışmaları 
hakkında... (13 Ekim)
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açacak bir olay. Bizim bu dengeyi tutturmamız lazım, ben 
hepinizden hassaten bunu rica etmek durumundayım, bir 
kardeşiniz olarak. Bu dengeyi nasıl tutturacağız? Şimdi burada 
yapacağımız olay, neyi ne kadar bileceğiz? Şimdi bu 
toplantıların devamı için açık konuşayım, bir risk teşkil ediyor. 
Ben burada kimseyi korkutma, ürkütme şeyinde de değilim. 
Divan üyesi, en az 25 yıl kıdemli üyeler olarak, neyi ne kadar 
yerini ve zamanını konuşmakta tabii ki özgürüz, ama bunun 
zamanlamasını ve yerini, zamanını da tayin edecek 
tecrübedeyiz. Onun için zaten Divan üyeliği bir kulübün en 
yüksek danışma kurulu olarak oluşturulmuş durumda, yoksa 
Dernekler Kanunu ve Galatasaray’da bunun tarihi yapısı var. 
Yani bu Ateş-Güneş bölünmesinden itibaren büyüklerimiz, 
yüksek istişare, yüksek murakabe heyeti anlamında, bu kurulu 
kurmuşlardı. Başka hiçbir kulüpte yokken bizim büyüklerimiz 
bu konuda bir ön almışlar, kulüpte tekrar bütünleşmeyi 
sağlamak için. Neyse, yani ben burada tarih dersi vermek 
şeyinde de değilim, bununla ilgili yeni üyeler için bir eğitim 
dokümanı da Divan Kurulu olarak önceki dönemde hazırladık, 
ama şey olmadı, bu seçimler, geciken seçimler, ertelenen 
seçimler, buna mani oldu. Şimdi dolayısıyla buradaki 
konuşmalarımıza azami dikkat etmeliyiz, burada tabii ben 
sizlerin Galatasaray duyarlığınıza ve şeyinize bırakıyorum. Yani 
sonuçta burada Divan Başkanı olarak ben sınıf başkanı 
değilim, yani sen sus, şunu konuş, şu kadar konuş. Hayır. Bu 
önce kendime sonra size hakaret telakki ederim bunu. Şimdi 
bu konuda açıkçası, yani yönetimimizden de Sayın Başkan’dan 
değil ama, birtakım Yönetim Kurulu’ndan acaba toplantıları 
kapalı mı yapsak, yani arşiv kaydı alıp, daha biz seçildiğimizde 
zaten bir gün arayla seçildiğimiz için bu konuyu çok net 
konuştuk ve sonuçta şu karara vardık. Galatasaray’da yüksek 
düzeyde eleştiri kültürü vardır, ama bu aile toplantısını 
kamuya kapattığımız takdirde, çok daha fazla şüpheyi celp 
edecektir. Dolayısıyla açık, Galatasaray Televizyonu’ndan ve 
Galatasaray mecralarından Youtube kanalından yayınlanması 
konusunda hemfikir olduk ve şu ana kadar da bunu 
uyguluyoruz. Ancak bu konuşmalar, özellikle halka açık 

şirketle ilgili konular hassas bilgiler olduğu için, burada o 
bilgileri Sayın Yönetim Kurulumuz istese de vermesi mümkün 
değil. Ha o anda KAP’a bir bildirim yapar, ondan sonra 
açıklayabilirler. Yani o anlamda da bu konuda ben özellikle 
hassasiyet gösterilmesini, tekrar rica etmek durumundayım.
(AYKUTALP DERKAN)

Kulüp ve bağlı ortaklıklarına CEO 
ataması hakkında... (15 Aralık)

Kulübümüzde, kulüp ve bağlı şirketlerine bir CEO ataması 
yapıldı. Tüzüğümüzün 94’üncü maddesi ve Gençlik ve Spor 
Kulüpleri Yönetmeliği, kulüplerin yürütme birimlerini 
düzenlemektedir ve bu konuda genel sekreterlik şeklinde bir 
sekreterya tanımlaması yapmıştır. Bu konuda KAP’ta yapılan 
açıklamanın bir yanlış anlaşılmaya sebebiyet vereceğini 
düşünüyoruz Divan yönetimi olarak. Bu konuda Sayın 
Başkan’la yaptığımız görüşmede, bu Sportif AŞ’ye bağlı 
şirketler bünyesinde yönetim bütünlüğünü sağlamak için ve 
yönetim etkinliğini sağlamak için böyle bir tasarrufa 
gittiklerini belirtti ve bu konuda endişelerimizi, anladığını 
belirtti. (AYKUTALP DERKAN)

Futbolda adalet herkese lazım... 
(15 Aralık)
(Futbolda) adalet herkese lazım. Galatasaray Spor Kulübü bir 
ayrıcalık talep etmemektedir. Zaten Galatasaraylı olmak başlı 
başına bir ayrıcalıktır. Bunu özellikle belirtmek istiyorum. 
Şöyle bir tarihe baktığımızda, 69 ayrı dönemde atanmış veya 
seçilmiş 43 ayrı federasyon başkanının görev aldığını 
görüyoruz. Mevcut görevdeki başkan dahil, dolayısıyla bu 
koltuklar emanet koltuklardır. Türk futbol kamuoyu adına, 
Türk spor camiası adına futbolu o koltuklarda oturanlar, Türk 
futbolunu, eşitlik, adalet ilkeleri çerçevesinde ve centilmence 
yürütmekle yükümlüdürler. O koltuklar kimsenin tapulu malı 
da değildir. (AYKUTALP DERKAN)

Şimdi biz bu iki madde çerçevesinde, saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuzla birlikte, şöyle bir konuda mutabık kaldık ve 
süratle Aralık ayı içinde düzenlenecek bir olağanüstü tüzük 
genel kurulu da tüzüğümüzün konsensüs sağlanacak 
maddelerini, bu herhalde bir 20, 30’u, 167 maddelik bir 
tüzükte, bir 30 madde ile sınırlı kalacaktır. Onun için bir 
ortak çalışma grubu, yani Tüzük Değişiklik Komitesi kurma 
kararı aldık. Bunlarda çok değerli hukukçular, Profesör 
Doktor Celal Erkut, Lise Müdürümüz medeni hukuk anabilim 
dalı başkanı Sayın Murat Develioğlu, Yönetim 
Kurulumuzdan, Yönetim Kurulumuzu temsilen Remzi Sanver, 
yine değerli avukat üyelerimizden Selim Yavuz, yine Yönetim 
Kurulumuzdan Başkan Yardımcısı Sayın Rezan Epözdemir, 
yine hukukçu Ali Uzun ve Divan Kurulumuzdan da Sayın 
Bünyat Balaban ve Sayın Hüsamettin Kavi yer alacaklar. 
Süratli bir tüzük değişikliği, çünkü aslında şu var, tüzüğü 
baştan yazmayacağız, 2010’da yürürlüğe girmiş tüzüğümüz 
var. Sayın Mehmet Helvacı’nın sözcülüğünde, Sayın Mustafa 
Cengiz başkanımız, Sayın Ahmet Şenkal başkanlarımızın da 
olduğu çok değerli bir çalışma yapılmıştı. Tüzük taslağı, fakat 
bir şey yapamadı yani, onun dışında biz 2019’da Sayın Eşref 
Hamamcıoğlu başkanlığında benim raportörlüğünü yaptığım, 
içinde Hüsamettin Kavi büyüğümüz ve yine Lise Müdürümüz 
Sevgili Murat Develioğlu’nun da olduğu bir komisyon, yine 
bir rapor verdik. Mustafa Cengiz Başkan döneminde bir 
komisyon süratle komisyon demeyeyim de bir çalışma grubu 
üzerinden geçti, fakat bunların hepsi yoğun kulüp 
gündemlerinde ve seçimler, yapılamayan genel kurullar, 
pandemi şartlarında akamete uğradı. Dolayısıyla biz bu 
komisyonun süratle gözden geçirecek maddeleri ve ilk 
gözden geçireceği madde de, ibranın tekleştirilmesi olacak. 
Yani mali, idari ibra olarak bölünmeyecek, ama bir yönetsel 
güvenoyu mekanizması getirilmesi konuşuldu. Ve bu 
garabeti de ortadan kaldıracağız. Çünkü, iki tane Yargıtay 
kararı var. 

Derneklerde paranın hesabının verilmesi dolayısıyla, mali 
ibranın esas olduğu konusunda. (AYKUTALP DERKAN)

Divan Kurulu toplantılarında yapılacak 
konuşmalarda dengeyi tutturmak...
(13 Ekim)
Biz şu anda Galatasaray Spor Kulübü Derneği’nin yani bizim 
Galatasaray Topluluğu’nun Dernek kısmının Divan Kurulu’nu 
yapıyoruz, icra ediyoruz. Ve bizim iştirakimiz olan yüzde 60, 
yüzde 25 altın hissesi, A grubu hissesi ve yüzde 35 de halka 
açık B grubu hissesi, yüzde 60’ına sahibiz, Sportif AŞ’nin 
dolayısıyla buradaki konuşmalar bazen iç içe geçiyor. Ben 
üyelerimizde herhangi bir özellikle bir kasıtlı şey yapıldığını 
zannetmiyorum. Yani biz Galatasaray’ı çok sevdiğimiz için, 
bazen insan sevdiğini de boğarmış, sık boğaz edermiş. Fakat 
SPK mevzuatı, Türk Ticaret Kanunu, yani şimdi Kulüp’ün 
Dernek kısmı, bazen gözden kaçırabiliyoruz. Dernekler 
Kanunu’na bağlı ve İçişleri Bakanlığı, Sivil, Dernekler Masası 
dediğimiz eski deyimle, eski ismi. İçişleri Bakanlığı’nın Sivil 
Toplumla İlişkiler birimi. Şirketler kısmına gelince, Türk Ticaret 
Kanunu’na tabi. Halka açık şirketimiz Sportif AŞ ise SPK 
mevzuatına bağlı ve bunların her ikisinin bir tek ortak paydası 
var. İştirakler anlamında ikisi de hem Asaf Savaş Hocamızın şu 
anda sözcülüğünü, başkanlığını yaptığı, Denetim Kurulumuzun 
bizim Yönetim Kurulu ile birlikte seçimimizde, Kulüp 
seçimimizde seçtiğimiz, Denetim Kurulu’nun denetimine tâbi, 
hem de bağımsız denetçinin denetimine tâbi. Şimdi burada, 
neyi ne kadar konuşacağız? Şimdi biz üyeler olarak ben de 
sonuçta bu heyetin başkanlığını, şeref duyarak başkanlığını 
yaptığım şeyde, sonuçta ben de bir Divan üyesiyim, 43 yıllık 
üyeyim. Olayları en dibine kadar bilmek istiyoruz. Bu bizim 
hakkımız, çünkü biz Galatasaray’ın yaşayan sahipleriyiz aynı 
zamanda. Ancak bir yandan da yönetimlerin ve bizim buradaki 
konuşmalarda elimizi, kolumuzu bağlayıp, dikkat etmemiz 
gereken halka açık şirketin bilgilerini burada Kamuyu 
Aydınlatma Platformu’nda KAP’a bildirilmeden, paylaşılması 
ciddi anlamda maddi tazminat ve idari para cezalarına yol 



Divan Kurulu İstatistikleri
Üye İstatistikleri

DİVAN ÜYELERİ BİLGİ DÖKÜMÜ (31 ARALIK 2021)

1.DİVAN ÜYE SAYISI: 4529

2.AKTİF DİVAN ÜYE SAYISI: 2795

3. KAYDI KAPALI DİVAN ÜYE SAYISI: 437

4. VEFAT EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 1278

5. İSTİFA EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 16

6. İHRAÇ EDİLEN DİVAN ÜYE SAYISI: 1

Aktif Divan Üyesi : 2795 / Aktif Üye Toplamı : 10147
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Yaş Ortalaması 66’dır. Aktif Üye : 2791 / Kaydı Kapalı Üye : 417
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Tüm Kulüp üyeleri arasındaki oran ise; 
aktif üye %75, kaydı kapalı üye %25’dır.
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Aylık Toplantılarda Katkı Veren Üyelerin Konuşma Süreleri
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TOPLAM 
SÜRE 
(dak.)

1 M. TANER AŞKIN 10 14 17 21 17 21 12 112
2 EMİR KIVIRCIK 10 17 12 26 14 18 97
3 İBRAHİM GÖKNAR 7 5 2 13 10 19 11 22 89
4 M.HAYRETTİN KOZAK 22 15 22 19 78
5 HAYRİ GÜRKAN ELİÇİN 12 17 2 8 5 8 52
6 AHMET ŞENKAL 14 8 16 10 48
7 AYHAN YEĞİNSU 30 18 48
8 SELİM AKEL 17 18 35
9 YUSUF  BÜLENT POZAM 9 8 9 7 33
10 AHMET ÖZDOĞAN 3 18 7 28
11 SERHAT ÖZALEMDAR 12 7 3 5 27
12 MEHMET BİLEN 11 8 5 24
13 ÖMER SAİM OĞUZ 7 10 17
14 CEMİL DÖNMEZ 10 5 15
15 SEDAT DOĞAN 14 14
16 TURCAN BOLAYIR 14 14
17 CEM TANLAR 5 9 14
18 M.SEROL ACARKAN 6 7 13
19 ERGUN ÖZTÜRK 12 12
20 İBRAHİM SERDAR EDER 9 3 12
21 AYHAN ÖZMIZRAK 4 2 6 12
22 BÜLENT KARADENİZ 5 5 10
23 M.BÜNYAT BALABAN 10 10
24 ERDAL GÜNSEL 4 3 7
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TOPLAM 
SÜRE 
(dak.)

25 REHA ÜNSAL 7 7
26 POLAT BENGİSERP 6 6
27 NURAY DAYI 6 6
28 HAMDi YASAMAN 6 6
29 FETHİ DEMİRCAN 6 6
30 BURÇİN TUNÇEL 5 5
31 TEOMAN CEM KADIOĞLU 5 5
32 BURAK ELMAS 5 5
33 FARUK GÜRBÜZER 5 5
34 NEDRET YAYLA 5 5
35 GÜLDENER SONUMUT 4 4
36 NİYAZİ YELKENCİOĞLU 4 4
37 DURSUN ÖZBEK 4 4
38 DAĞHAN BAYDUR 4 4
39 SAMİ ÇÖLGEÇEN 4 4
40 HALİL AKGÜL 3 3
41 AHMET DEDEHAYIR 3 3
42 RAGIP DURAN 2 2
43 KAMİL AKIN GÜVENDİK 2 2
44 SALİH ÖZÇAKIR 2 2
45 MURAT GÖNENÇ 1 1 2
46 METİN ÖZTÜRK 2 2
47 METE BAŞOL 2 2

TOPLAM SÜRE 84 59 113 117 89 121 75 51 70 136 915
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Katkıda bulunan Divan üyelerimize 
teşekkür ederiz.
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A. Aykutalp Derkan
Başkan

İbrahim Ziyal 
Başkan Yardımcısı

Sonay Kale
 Başkan Yardımcısı

Nilüfer Sanvar 
Yazman

Öner Kılıç
Yazman

SONSÖZ
Saygıdeğer Divan Kurulu Üyelerimiz, Sevgili Galatasaraylılar;

Kulübümüzün çizgisi yıllar önce Ali Sami Yen ve arkadaşları tarafından belirlenmiş olup, ‘fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür’ 
üyeler tarafından seçilmekte olan yönetimler ile tüzüğümüze uygun olarak ebediyen devam edecektir.

Beş yüz yılı aşkın bir geleneğin temsilcisi, Türkiye’nin en önemli markalarından birisi olan Galatasaray Kulübümüzü 
rakiplerinden farklı kılan kuruluş değerleri; ‘dayanışma, karşılıklı sevgi, saygı, vefa, şeffaflık’ tır.

Demokratik laik Cumhuriyet değerlerinin kaynağı, batıya açılan pencere olan Galatasaray’dır.

Farklı fikirlerin olması, bunların hür bir şekilde ifadesi, tolerans ile karşılanması, değerlendirilmesi ve faydalanılması, 
Galatasarayımızın ayrıcalıklı zenginliğidir.

Divan Kurulumuz, geçmişte olduğu gibi, denetleme ve dengeleme fonksiyonunu yerine getirerek, Kulübümüzün doğru, 
vizyoner, geleneklerine bağlı işleyişinin kurumsal güvencesi olmaya devam edecektir. 

Sizlerden gelecek her türlü katkı, yorum ve değerlendirmeye her zaman açık olduğumuzu tekrar belirtmek isteriz. Divan 
Kurulu Başkanlığı olarak tüm üyelerimizi Kulübümüzün değerlerine hep birlikte sahip çıkmaya davet ediyor, faaliyet 
süremiz zarfında Divan Kurulu toplantılarına katılımınız ve katkılarınızın devamını özellikle bekliyoruz.

Sizlerin katkıları ile Kulübümüzün daha da kurumsallaşarak daha büyük başarılara ulaşması en büyük temennimizdir.

Saygılarımızla,
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